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Protokół Nr 3/2020

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 17 grudnia 2020 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył' Przewodntcz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka i na

wstępie powitał członków Komisji.
Stwierdził, Że na stan 15 członków Komisji zgodnie z listę obęcności

w posiedzeniu udziat' bięrze 15, co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych decyzli.
Lista obecności stanowi załączniknr 1. do protokółu .

Następnie Przewodn rczqCy Komisj i powitał:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
. Sekretarza Gminy Barbarę Badelsk4'
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,
Kierownika GoPS Agnieszkę Czechowskę.

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Wraz z zaproszeniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany
porzqdek posiedzenia w zwiqzku z tym Przewodnrczqcy Rady Gminy zwroctt'
się o zgłaszanie zmian do tego porz4dku.
Do proponowanęgo porz4dku nie zgłoszono zadnych zmtan, zosIał on przyjęty ' 

.

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu w następujęcym
brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2, Przyjęcte porz4dku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokóŁu z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnia

24listopada})Z} r.

4, opracowanie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na202I rok.
5. Opracowanie planu pracy Rady Gminy na202l rok.
6. omówienie i zaopiniowanie projektu budzetu gminy t zadan rzeczowych

na 2021 rok.



7. omówienie projektu Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy
w Rodzinle oraz ochrony ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Fałków
nalataf)Zl -2026.

8. omówienie Gminnej Strategii RozwiąZywanla Problemów Społecznych
Gminy Fałków nalataz}}I -2026.

g. omówienie projektów uchwał nanąb|tiszę sesję Rady Gminy.
10.Wnioskt, zapytania i sprawy róine.
I I, Zakończęnie p o s iedzenia.

Ad pkt 3.

Nie zgłoszono Żadnych uwag do protokółu z ostatniego wspolnego

posiedzenia Komisj i z dnia 24listopada2020 r. l' został jednogłośnte przyjęty.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosił Pgewodnicz4cych
poszczęgólnych stałych komisji o odczytanie i zapoznanie wszystkich
zprzygotowanymi planami pracy na 2021 rok.
Jako pierwszy odcz1Ąał plan prac.y PrzewodnŁCzqCy Komisji Rewizyjnej
Grzegorz Baran. Do proponowanego planu pracy nie byto uwag.

Następnie plan pracy na 2021 rok odczytał Przęwodntczący Komisji Rozwoju

Gospodarczego Jan Rutowtcz.Do proponowanego planu nie było uwag.

W dalszym cięgu tego punktu przygotowany plan pracy odcz5Ąał.

Przewodnicz4cy Kornisji Spraw obyw'atelskich Bogusław Bartos.

Przewodn.l'czqcy Rady Gminy Piotr Gonerka poprosit o tozszerzenie tego planu

o dwa dodatkowe punkty, ktorę przygotuje w wersji pisemnej.

Adpkt 5.

Plan pracy Rady Gminy przygotował t odczytaŁ Przewodniczęcy Rady

Gminy. Do tego planu nie było uwag.

Ad pkt 6.

Iriastępnie prowadzenie obrad przej4ł" Przewodnicz4cy Komisji
Rewizyjnej Grzegorz Baran. Poprosił on Skarbnik Gminy Annę Wajnberger

o zapoznanie zebranych z projektem budzetu i proponowanymi inwestycjami na

202I rok. Pani Skarbnik odczytaŁa pozytywnę opinię Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Kielcach w tej kwestr. oraz zapoznata z gtownymi punktami

budzetu gminy Fałkow na faŻI rok.
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W tym miejscu radny Jarosław Kaczmarek poprosił o wnięsienie do
projektu budzetu ręmontu drogi wewnętrznej w miejscowości Sulborowice -
oddziały,jako drugiej drogi do remontowania w jego miejscowości, pontęwaŻ
nie jest wiadomyt| Czy w przyszłym roku dojdzie do drugiego etapu ręmontu
drogi w Papierni.

Radna Agnieszka Zenka Zganlacz zap5Ąała jakimi kryteriami
kięrowano się obierając zadania inwestycyjne i ich podziat w budzecie na 202Ł
rok. Podkreśliła tęz, Żę budzęt zamyka się znacznym deficytem.

W odpowtedzi na wniosek p. Jarclsława Kaczmarka głos zabrał' Wójt
Gminy Henryk Konięczny, ktory powiedział., zejest robiony odcinek drogi przez
wieś do punktu dokęd nie ma Sporu. Jęśli uda się zrabic dokumentację
technicznę na Sporny odcinek to będzie to drugi odcinęk ujęty w lrudzęcie. I nie
ma tutaj znaczenia rok, w którym się odbył przetarg na roboty, ale rok
ukończęnia robÓt i płatności.

odpowiadajqc p. Agnieszcę Zence- Zgantacz co do Znacznego deficy.tu, to

podobny był w roku biez1cYm, a udało się że nie wzięliśmy na kredy nawęt

przysłowiowej ztotowki.
Poy wyborze zadan bierzemy pod uwagę i zapisujemy inwestycje, którę

Sq realizowane ze środków unijnych. Kontynuujemy zadanta dotyczęce
rewitalizacji.

Musimy brać pod uwagę mozliwości budzetu i wymogi infrastruktury.
W miejscach, gdzie chodnik musi mieć szerokość dwóch metrów być moze
trzęba będzie paszeruać drogę. W miejscowościach Stanisławów czy Dobry
Widok ttzęba zmienić drogi ze iwirowej na asfalt bo tam tei mteszkaj4 ludzie"

Ponadto remontujemy szkoły, salę lekcyjne, boiska - tutaj uczą się
uczniowi e z cał.ej gminy.

Zabezpteczyliśrny około 700 000 zt na drogi powiatowe, z których tez
wszyscy korzystamy.

W tym miejscu Przewodnicz4cy Rady Gminy zup3Ąał. czy mamy SZanSe

uzyskać dofinansowanie na drogi z Nadlęśnictwa Przedbórz.
Pan wójt odpowiedział, zę niedawno zmienit się Nadleśniczy

NadleśnictwaPrzedbórz i wrócimy do rozmów w tej sprawie.

Ad pkt 7.

W tym punkcie prowadzenie wspólnego posiedzenia przejął
Przewodnlczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jan Rutowicz
i poproslł. pantq Agnieszkę Czechowskę _ kierownik GOPS o przedstawienie
i omówienie projektu Gminnego Programu Przeciwdztałanla Przemocy
w Rodzinie oraz ochrony ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Fałków na|ata
202I - 2026. Pani kierownik dodała, ze tymt sprawami zajmuje się Zespół
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Interdyscyplinarny, wedtug badań przeprowadzonych na terenie naszej gminy
dochodzi do przemocy w około 1'9oń rodztn.
Do projektu nie wnoszono pytan, został' przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 8.
W kolejnym punkcie posiedzenia prowadzenle prze1qł. Przewodnrczqcy

Komisji Spraw obywatelskich Bogusław Bartos i poprosił. pani4 kierownik
GOPS o przedstawienie i omówienie Gminnej Strategii Rozwięzywania
Problemów Społec znych Gminy Fałków na Iata 202I - 2026 ,

Do projektu nie wnoszono pytan, zostat. przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 9.
W tym punkcie prowadz4cy poprosił o głos Panię Sekretarz Gminy

Barbarę Badelsk4, która omówiła Gminny Program Profilaktyki
i Rozwi ę ZW an:ra Probl emó w Alkoho l owych ot az P r zeciw działania Narkomani i
w Gminie Fałków na202l rok,

Radna EIżbtęta Śliwińska zap5Ąała, czy jest mozliwośc przyjmowania
przez paniq psycholog pacj entów w Czermnie.

Pani Sekrętarz odpowiedziat.a, ie jeŻeli tylko będę mozliwości lokalowe,
to tak. W tej chwili pani psycholog przyjmuje wszystkich pacjentów w Fałkowie
ttzy razy w miesięcu.

Następnie projekt uchwały stanowięcy o aglomeracji na terenie gminy
Fałków omówiła inspektor ds. zaopatrzenla w wodę i gospodarowania ściekami
Ilona Michalska. Pan wójt dopowiedziaŁ, że fałkowska aglomeracja powstała w
2007 roku by pozyskiwać środki unijne na budowę oczyszcza\ni l kanaltzację.
obecnie przepisy prawnę wymagaj4 aktualizac1i tej uchwały.

Ad pkt 10.

W tym punkcie pytanie zadałaradna Anna Pluta i poprosiła o wyjaśnienie
panlqkierownik GOPS co się dzieje Zpogotzelcami ze wsi Sulborowice.

Pani kierownik Agnieszka Czechowska odpowl'edziała, ie w chwili
obecnej GoP S współpra cuje z rodzinq w celu odbudow ania wtęzl, rodzina musi
rozwi4zac swoje wewnętrzne konflikty. Rodzina otrzymała zasiłek celowy,
zorgan|zowaliśmy zbtorkę odziezy,paczek i sprzętu AGD. W tej chwili
pomagamy w znalezieniu poprzez wynajem mieszkania lub domu dla tej
r o dziłty, zo stan4 p o dop i e c zny mL a s y s t ent a ro dz iny.

Dla dzieci wypozyczono komputer ze szkoły i mają zdalnę nauczanie.

W tym miejscu do prowadzęnlaposiedzenia powrócił Przewodniczqcy
Rady Gminy Piotr Gonęrka i poinformował, ze do IJrzędu Gminy dotarł.a "it
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informacj a w temacie bezrobo cia doty czącego bezrobotny ch z naszej gminy.
odczytat. informacje ogólne dotyczqce stanu bezrobocia i środków
angazowanych w aktywizację bezrobotnych. Na koniec listopada jest na terenię
naszej gminy bezrobotnych I23 męŻczyzn i 73 kobiety.Z całościę raportu
moina zapoznaa się w sekrętariacie urzędu.

Następnie zabr ał gło s radn y Grzegorz Zganiacz, który popro sił członków
komisji o wzięcie udziału w audycie dotycz4cym przejścia dla pieszych w
okolicy sklepów ',Biedronka'' 

i ,,Dino'' w Fałkowie. Zwrócił.tez uwagę, by
przypominaó mieszkańcom o obowięzkuprzeglądu kominiarskiego w ich
domach 2 razy do roku.

Radna E\żbteta Sliwińska zap5Ąał.ana jakim etapie Sę prace dotyczqce
dofinansowania busów.

Pan Wójt odpowiedział', ie do końca kalęndarzowego roku ma byó

r ozp atrzony wni o s ek przez Woj ewó d ztw o .

Radny Robert Bomba zap5Ąał o etap rozmów z Nadleśnictwem w sprawie
remontu dróg i czybędzie remontowana do Węsosza drogapowiatowa.

Pan Wójt odpowiedziat., ze nowy pan Nadleśnlczy zapoznaje się z
tematem, będziemy rozmawiać w tej kwestii, natomiast droga powiatowa do
W4sosza wymaga poszerzenia i w roku20f1nie jest planowana do remontu.

Radna Maryla Domańskazapytała czy jest nadzieja na usytuowanie
chodników przy drogach krajowych.

Pan Wójt odpowiedział', zejest wniosek do Genęralnej Dyrekcji Dróg
Krajowych i Autostrad na chodnik przy drodze krajowej w Skórnicach i deptak
przy wjeździe do Kolonii Czermno.

Ad pkt 9.
W zwiqzkv Zę zręalizowaniem porz4dku wspólnegCI posiedzenia Komisji

Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonętaa podziękował wszystkim za udział,
iyczył. wszystkim zdrowych i szczęśliwych Swiąt Bozego Narodzenia i zamknął
posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokołowata:
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